Announcements

- We welcome everyone at this Church Gathering, especially those that are new. We pray that you will experience the hope, faith & love of Jesus Christ. Communication Cards can be dropped in the offering bag or in the back corner of the MPR on the way out in the silver box.
- 2. Mother's Day Combined Worship—Sunday School (Chinese Adults, English Adults and Youth) will start from 11:30am-12:30pm. There will be no lunch today.
- 3. The 13th Annual RCCC Basketball Tournament is here! The tournament will be held on successive weeks, with the JV (beginners) division competing on the 6/23 and the Varsity (advanced) division on 6/30. Like last year, the tournament will be 4 versus 4 half court and last the entire afternoon (start around 1:30 and last until 5:30 or 6). Your team must choose to participate in either JV or Varsity. You CAN NOT have one team play in JV and have the same team play in Varsity. We are trying to encourage more people to play and have fun regardless of skill level. Hopefully those who know how to play will be able to sign up in the varsity level. PLEASE EMAIL YOUR TEAM ROSTERS TO PETER LIN ASAP at chpeterlin@gmail.com by 6/16. Please email Peter if you have any questions. Slots will be limited so sign up fast!
- 4. English congregation picnic! We'll be having a picnic on Sat June 8th from 3-7:30pm at North Cary Park. It'll be potluck and we'll have all sorts of games and activities. Please considering joining to get to know your fellow brothers and sisters as well as invite your friends. Flyers and invites to follow. For more info contact Ed Lam at big_ed_lam@yahoo.com

Youth Announcements

- 1. **M-Fuge Mission Trip Training-** We will not have mission trip training today because of Mother's Day. We will have our next training meeting on next Sunday, May 19, from 1:00-2:00 p.m.
- 2. May Youth Ministry Schedule
 - 17-Friday Youth Group—Youth Prayer Night—" Only Jesus Leaving Your Legacy"
 - 24-No Friday Youth Group Because of Memorial Day Holiday 31-Friday Youth Group
- 3. Save the Date Senior Banquet Saturday, June 1 6:00-8:30 p.m.

 Tickets are now \$8. Please purchase your tickets as soon as possible from Jessica Zhong if you plan on attending the banquet. Also, let Abigail Oentung know if you would like to help with the planning of the banquet.

Missionary Reminder

"We talk of the second coming, half the world has never heard of the first." Oswald J. Smith

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

- 1. 2019 **VBS** will be held on July 15 to 19th. The theme is "In the Wild". Student registration starts today. We will have a registration table in the church lobby during the 11am -11:20am and 12:30pm-12:45pm. Also you can visit our church website or email to children.rccc@gmail.com for more information.
- RCCC Children Ministry 2019 Newsletter CONNECTION Issue 17 has been emailed to all the parents. If you did not receive it, please contact Children RCCC <children.rccc@gmail.com> and we will promptly add you to the email list.
- 3. The Children's Ministry plans to start a children's choir and update the Children's Department website this year. Please contact Becky Xie or Eva Zhang if you would like to help in these two ministries.
- 4. The annual AWANA graduation ceremony will be held on May 31 8:00—9:30pm at MPR. Please save the date.

Upcoming Sermon

5/19 Pastor Jerry

報告與代禱

- 1. **歡迎**每位新來到本教會的弟兄姊妹與朋友們,歡迎您把這裡當做是您屬靈的家,一起敬拜神、學習主的真道。散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館,讓我們的迎新小組歡迎他/她。
- 2. **5月12日母親節** 第二堂有主日學(11:30am-12:30pm)。今天沒有午餐供應。
- 3. 教會的接待家庭事工即將開始,對象是八月份入學的 NCSU 新生。如果你對接待學生有負擔 請於 6 月 23 日之前到 http://bit.ly/2019hostfamily 報名。若有問題請聯繫傳宗浩弟兄 (tsunghaofu@gmail.com)
- 4. 第十三屆**籃球大賽**—比賽日期如下:初級組6月23日,進階組6月30日。比賽將以四對四、半場的方式舉行,時間是比賽日期當天下午1:30到5:30或6:00。每個球隊只能參加其中一組,不能跨組。我們希望有更多人參與,儘管他們也許打得並不是特別好。如果你打得好,請參加進階組。請儘快將您球隊的球員名單送給林承勳弟兄(Peter Lin),報名截止日期是6月16日。若有任何疑問,也請以電郵與Peter (chpeterlin@gmail.com)聯絡。預定的隊數有限,請及早報名!
- 5. 關懷與代禱:
 - 1) 感謝神, Allen Lewis 東邊的斜坡的重建工程獲得市政府批准並且接近 完工,請勿靠近工地,以策安全。
 - 2) 為神給我們在基督裡救贖的恩典感謝祂,也求主幫助我們在基督裡有 合一的靈同心事奉。

青少年事工報告

- 1. M-Fuge 短宣培訓 因為母親節我們今天沒有 M-Fuge 短宣培訓,下主日 5月 19日 1:00-2:00 pm 我們會有培訓。
- 2. 五月份青少年聚會時間表和內容
 - 5月17日-週五青少年聚會- 青少年禱告會- "Only Jesus Leaving Your Legacy"
 - 5月24日-沒有週五青少年聚會,因為 Memorial 假期
 - 5月31日-週五青少年聚會
- 3. 青少年團契 2019 年度高中畢業宴會將於 6 月 1 日 6:00-8:30pm 舉行。現在門票每人\$ 8。如果您決定參加宴會,請儘快向 Jessica Zhong 購買門票,如果可以幫忙籌畫,請與 Abigail Oentung 聯絡。

兒童事工報告

- 1. 今年的 VBS 會在 7月 15-19 日舉行. 主題是 'In The Wild', 今天開始接受報名,請在 11-11:20am 或 12:30-12:45pm 到大堂外詢問及報名。也可以到教會的網站填表報名或邮電到 children.rccc@gmail.com 資詢!
- 2. 第17期 CONNECTION 已經出刊,如果您沒有收到,請聯繫 Children RCCC <children.rccc@gmail.com>,我們會及時將您加入 通訊錄。
- 3. 兒童部有意在今年成立兒童詩班,和更新兒童部網頁。對這兩方面有負擔服事的弟兄姐妹,請與謝芳或鄭燕姊妹聯繫。
- 4. 年度 AWANA 結業典禮訂於 5 月 31 日晚上 8:00—9:30 在 MPR 舉 行,請父母預留時間,和孩子們一起參加。

宣教提醒

我們談到耶穌的第二次來臨,但世界上有一半人甚至從未聽說過耶穌。 Oswald J. Smith

擴建禱告

1. 教會擴堂工程已經在建造,請弟兄姊妹進出教會時注意安全,減速 慢行。也請繼續為各擴堂小組及擴堂過程禱告。

下週主日(5/19/2019)華粵語合堂服事人員			
證道	李光陵牧師	主席	葉受恩
崇拜領詩	林蓬蓬	司琴	周奕婷
AV 同工:陳維偉、錢輝東、李俊洲、黃蓮		迎新	林志紅
招待/司獻	神州小組	廚房	讚美小組